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Írásbeli kérdés

„Számíthat-e címzett támogatásra Mohács városa a kórház-beruházás befejező
ütemének megvalósításához?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztel Miniszter Asszony!

Mohács város kórháza nem csupán a város 20 ezer polgárának, hanem a térség további 40
ezer lakójának egészségügyi ellátását biztosítja. A kórház vezetése kiemelkedő színvonalon
végzi munkáját .

Szemben az ország különböző területein sorra adósságválságba kerülő intézményekkel, a
városi kórház gazdálkodása stabil, valamennyi számláját rendezi . A dolgozók áldozatkész
munkájának köszönhetően az ellátás színvonala is átlag feletti .
Az elmúlt évek sikeres működéséhez hozzájárultak azok a fejlesztések, amelyek több kórházi
szárny teljes felújítását tették lehetővé. A rekonstrukció befejezésének utolsó üteme maradt
hátra, amely 750-800 milliós ráfordítást igényelne .
A szaktárca 2002 és 2003-ban egyaránt indokoltnak és támogatandónak nevezte a város
címzett támogatásokra benyújtott pályázatát, a Kormány azonban mindkét alkalommal úgy
döntött, nem támogatja a mohácsi beruházást .
Bízom abban, hogy a Kormány döntését nem politikai tényezők befolyásolták . A térség
polgárai remélik, nem a város polgármesterének pártállása akadályozza e rendkívül jelentős és
szakmailag is indokolt beruházás támogatását .

Kérdezem ezért tisztelt miniszter asszonyt, milyen esélyeket lát a mohácsi kórház
beruházásának központi támogatására?

Várom válaszát!
Budapest, 2004 . január 7 .
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